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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@ljubljana.si

 
Številka:900-33/2009-2-15204 
V Ljubljani, dne 22.4.2009 
 
 

ZAPISNIK 
 
12. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila v torek  21.4.2009 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
12. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih  
15 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, mag. Andreja Troppan, 
Gregor Verbinc, Aleš Vidmar, Marjan-Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: / 
 
OSTALI  NAVZOČI: Luka Zalaznik - predsednik Teniškega kluba Z sport,  Helena Židanek  - 
svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič - koordinatorka IV, SLS, MU, MOL. 
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Potrditev mandata nadomestnemu članu sveta  
2.) Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta ČS Rudnik 
3.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
4.) Rebalans proračuna MOL za leto 2009 
5.) Dopolnitev plana aktivnosti za leto 2009 
6.) Priprava plana malih del za leto 2010 
7.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Predsedujoči je prisotnim predstavil Luka Zalaznika, predsednika Teniškega kluba Z sport  in 
predlagal, da se dnevni red dopolni s točko: » Predstavitev projekta Teniški  center na Galjevici«, ki se 
jo uvrsti kot tretjo točko dnevnega reda, ostale pa ustrezno preštevilči. 

Ker ostali člani sveta niso imeli pripomb, je dal predsedujoči na glasovanje dopolnjeni dnevni red: 
1.) Potrditev mandata nadomestnemu članu sveta  
2.) Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta ČS Rudnik 
3.) Predstavitev projekta Teniški center na Galjevici  
4.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
5.) Rebalans proračuna MOL za leto 2009 
6.) Dopolnitev plana aktivnosti za leto 2009 
7.) Priprava plana malih del za leto 2010 
8.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
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Navzočih je bilo 15 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

AD 1 
POTRDITEV MANDATA NADOMESTNEMU ČLANU SVETA 

 
Zaradi odstopa člana sveta Gorazda Učakarja, je Svet ČS Rudnik sprožil postopek za nadomestnega 
člana sveta. Mestna volilna komisija je ugotovila, da je naslednji  član z istoimenske liste Aleš Vidmar, 
ki je bil nato povabljen na 12. redno sejo Sveta ČS Rudnik.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitev in imenovanja je pregledala ugotovitveni sklep Mestne volilne 
komisije  ter svetu predlaga sprejem sklepov iz poročila komisije. 
 
Predsedujoči je dal predloga sklepov komisije na glasovanje: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/12: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik  sprejema poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  in potrjuje mandat članu  Sveta Četrtne skupnosti 
Rudnik g. Aleš-u Vidmarju-u. 
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/12 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/12: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana zadolži Komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, da na naslednji seji poroča svetu o morebitnih 
nezdružljivostih članstva v svetu četrtne skupnosti s članstvom v nadzornem odboru, funkcijo 
župana in podžupana ter zaposlitvijo v mestni upravi. 
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/12 je bil sprejet. 
 

 
 

AD 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE SVETA ČS RUDNIK 

 
 
Člani sveta so gradivo prejeli  skupaj z vabilom.  
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 11. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/12: 
Zapisnik 11. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/12 je bil sprejet. 
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AD 3 

PREDSTAVITEV PROJEKTA TENIŠKEGA CENTRA NA GALJEVICI 
 

Luka Zalaznik je predstavil projekt Teniškega centra na Galjevici; 
Predvidenih je 5 teniških igrišč, v prvi fazi zunanja odkrita igrišča, v drugi fazi pa se predvideva tudi 
dvorana za celodnevno delovanje. Pobudo za postavitev teniških igrišč so podali tudi prebivalci 
Četrtne skupnosti Rudnik, ki  delujejo v Teniškem klubu Z sport. Projekt je bil predstavljen načelniku 
Oddelka za šport v MOL, županu Mestne občine Ljubljana, ravnateljici OŠ Oskarja Kovačiča, idr. 
Pisnih podpor projektu še niso prejeli.  
 
V razpravi je člane Sveta ČS Rudnik  zanimalo čigavo je zemljišče, kjer se bo projekt izvedel,  kakšna 
je vizija povezanosti projekta z dvorano Krim in njenimi dejavnostmi,  kje bodo imela igrišča parkirna 
mesta, itn. 
 
Luka Zalaznik je članom sveta predložil skico igrišč, povedal je tudi, da je del zemljišča predviden tudi 
za otroško igrišče, kar so dogovorjeni z Vrtcem Galjevica. Zemljišče, kjer so predvidena teniška igrišča 
je v lasti MOL, zato bo projekt izveden v javno-zasebnem partnerstvu, razmerja pa se bodo natančno 
uredila v pogodbi. Glede vizije povezanosti z dvorano Krim je povedal, da še niso  predvideli 
sodelovanja.  
 
Ob koncu razprave so se prisotni dogovorili, da Luka Zalaznik pridobi vso dodatno potrebno gradivo 
za projekt, ki ga obravnava pristojni odbor ČS Rudnik.  
 
 

AD 4 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK  

 
Predsedujoči je predal besedo predsedniku Odbora za urbanizem, gospodarske dejavnosti, promet in 
varstvo okolja, Jožetu Zrnecu, ki je povzel problematiko po zapisniku odbora; 
 
Rekonstrukcija Peruzzijeve ulice; 
Odbor je predlagal  Svetu ČS Rudnik, da se sprejme sklep:  
»Za sklic sestankov s krajani, ki se nanašajo na ureditev Peruzzijeve ceste, se zadolži Odbor za 
urbanizem, gospodarske dejavnosti, promet in varstvo okolja. Na sestanek se povabi tudi predsednika 
Sveta ČS Rudnik.« 
V razpravi je Robert Okorn povedal, da se ne strinja s tem sklepom, saj je bilo do sedaj veliko 
narejenega tako z njegove strani, kot tudi s strani pooblaščene članice sveta za ta projekt t.j. Andreje 
Vrtačnik-Kremžar. Po njegovem mnenju je s tem odbor izrazil prepričanje, da so bile dosedanje 
aktivnosti slabo izpeljane. Predsednika odbora je pozval, da predlaga popravek ali umik sklepa.  
Jože Zrnec je pozval ostale člane odbora k njihovem mnenju. Glede na večinsko mnenje članov 
odbora, da se tak sklep ne da v potrditev,  je predsednik odbora sklep umaknil.  
 
Ureditev ceste ob Dolenjski železnici;  
Po razpravi je dal, na predlog odbora, predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/12: 
Svet ČS Rudnik predlaga Službi za razvojne projekte in investicije, da planira finančna sredstva 
za ureditev fekalne kanalizacije v delu Ceste ob Dolenjski železnici - pred križiščem s 
Peruzzijevo cesto.    
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov sveta.  
ZA: 15 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/12 je bil sprejet. 
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Gradnja komunalne infrastrukture v naselju Vinterca; 
Predsedujoči je v razpravi povedal, da ima podjetje PUZ, d.o.o. do 1. maja rok za odkup zemljišč za 
cesto.  
 
Sejo je zapustila Andreja Vrtačnik-Kremžar. 
 
Urejanje vodotkov in obcestnih jarkov; 
Po razpravi, v kateri se je na predlog predsedujočega sklep odbora dopolnil z besedo »ponovno«,  je 
dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/12: 
Strokovna služba ponovno pripravi seznam vseh vodotokov in obcestnih jarkov v ČS Rudnik 
ter seznam pritožb krajanov glede jarkov in vodotokov. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/12 je bil sprejet. 
 
in   
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/12: 
Zatem se v okviru Odbora za urbanizem, gospodarske dejavnosti, promet in varstvo okolja 
skliče sestanek s predstavniki Mestne občine Ljubljana ter Agencije RS za okolje, ki pokrivajo 
področje voda.  
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/12 je bil sprejet. 
 
Po sprejemu sklepa je Marjan Virant poudaril, da je potrebno s strani Agencije RS za okolje pridobiti 
pisno informacijo, da nimajo sogovornika z Mestne občine Ljubljana s katerim bi potekali dogovori v 
zvezi s čiščenjem jarkov.  
 
Prometna problematika - Ulica borcev za severno mejo; 
V zvezi s predlogom sklepa odbora: 
»Na Mestno redarstvo se naslovi pobuda za nadzor nad mirujočim prometom na območju »Stare 
Galjevice«.«  
je predsedujoči povedal, da je bil tak (bolj splošen) sklep sprejet na prejšnji seji, člani sveta pa 
pozvani, da pošljejo svoje pripombe, zato se sklep odbora umakne. 
 
Dogovor: Člani sveta pošljejo črne točke mirujočega prometa po elektronski pošti. Rok: 10 dni 
  
Na predlog odbora je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/12: 
Anonimno pismo krajanov se odstopi pristojni službi MOL, ki naj preveri navedbe. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/12 je bil sprejet. 
 
Problematika nelegalnih parkirišč za tovorna vozila: 
Na predlog odbora je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/12: 
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Na ustrezno inšpekcijsko službo se naslovi zahtevo za  preveritev ustreznosti parkirišč za 
tovorna vozila na lokacijah: 

- ob AC, nasproti Rutarja 
- med Leclercom   in Viator vektorjem 
- ob Ižanski cesti nasproti Kovačiča  
- ob Ižanski cesti ob Bizoviškem štradonu 

 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/12 je bil sprejet. 
 
in  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/12: 
Na DARS se naslovi pobuda za odstranitev odpadkov z zemljišča ob AC ter postavitev ovir za 
preprečitev parkiranja tovornim in drugim vozilom. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/12 je bil sprejet. 
 
Obcestna delovišča, smetišča in nasipi; 
V zvezi s sklepom odbora:  
»Na ustrezno inšpekcijsko službo se s priloženim seznamom lokacij, naslovi zahteva za preveritev 
ustreznosti delovišč nastalih na ekološko neprimernih zemeljskih nasipih oz. gradbenih deponij - 
smetišč na le teh.« je predsedujoči povedal, da je bil ta problem obravnavan na 6. izredni seji ter 
sprejet dogovor, da člani sveta posredujejo lokacije. 
 
Dogovor: Člani sveta pošljejo seznam lokacij delovišč, smetišč in nasipov po elektronski pošti. Rok: 10 
dni.   
 
V nadaljevanju je predsedujoči poročal o vsebini 9. razgovora s podžupanom Möderndorferjem, ki je 
bil dne 8.4.2009 ter o ogledu sežigalnice na Dunaju, ki sta se ga udeležila s podpredsednico sveta 
Katarino Juvanc Šinkovec. 

 
 

AD 5 
REBALANS PRORAČUNA MOL ZA LETO 2009 

 
Člani sveta so pred sejo prejeli popravljen finančni načrt, obrazložitev in plan malih del.  
Helena Židanek je pojasnila, da je bilo potrebno zaradi spremembe višine sejnin na podlagi Odloka o 
spremembah Odloka o financiranju četrtnih skupnosti v MOL ter spremembe števila prebivalstva, 
dodelati finančni načrt, ki bo v sklopu rebalansa proračuna MOL za leto 2009 potrjen na MS MOL. V 
Prav tako je bil dopolnjen plan malih del. 
Člani sveta niso imeli pripomb na predlagane spremembe finančnega načrta ČS Rudnik, zato je dal 
predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/12: 
Svet ČS Rudnik potrjuje spremembe Finančnega načrta Četrtne skupnosti Rudnik in plana 
malih del za leto 2009. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
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Sklep št. 11/12 je bil sprejet. 
 
 

AD 6 
DOPOLNITEV PLANA AKTIVNOSTI ZA LETO 2009 

 
Predsedujoči je prisotne pozval, da predlagajo dodatne aktivnosti za leto 2009. V nadaljevanju je 
potekala razprava v zvezi z obnovo otroškega igrišča pri blokih Dolenjska cesta 45 ter v zvezi s 
prireditvijo Srečanje krajanov ČS Rudnik.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/12: 
Svet ČS Rudnik  namenja sredstva v višini 1.118,54 EUR za obnovo otroškega igrišča pri blokih 
Dolenjska cesta 45, pod pogojem,  da igrišče ostane v javni uporabi.  
 
Nadzor nad izvedbo aktivnosti prevzame  Odbor za gospodarske, družbene dejavnosti in 
turizem. 
 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.  
ZA: 14 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 12/12 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju je sejo zapustila mag. Andreja Troppan. 
 
in  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/12: 
Svet ČS Rudnik za  organizacijo prireditve Srečanje krajanov ČS Rudnik  imenuje začasno 
komisijo v sestavi: 
Katarina Juvanc Šinkovec, predsednica 
Aleš Vidmar 
Jože Kernc 
Jože Zrnec  
Mag. Andreja Troppan 
Ida Meglič  
Helena Židanek  
 
Navzočih je bilo 13 članov sveta. Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 13/12 je bil sprejet. 
 
 

AD 7 
PLAN MALIH DEL ZA LETO 2010 

 
Člani sveta do seje niso poslali svojih predlogov. 
 
Dogovor: Člani sveta pošljejo svoje predloge za plan malih del 2010. Rok: 15. 5.2009 
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AD 8 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
A.) 
Metodij Rigler je postavil vprašanje, kaj je s komunalno ureditvijo Ulice Bena Zupančiča.  
 
Predsednik sveta je povedal, da odgovora ni bilo. Strokovna služba ČS Rudnik bo pripravila seznam 
vseh takšnih odprtih zadev, nato pa bodo poslane urgence.  
 
B.) 
Tomaž Škorjanc je opozoril na prostorsko stisko v vrtcu Galjevica, kjer so zavrnili 142 otrok.  
 
 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan, predsedujoči pa je sejo zaključil ob 19. 05. 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 


	ZAPISNIK 

